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Abstract (en)
[origin: US2016269837A1] A hearing aid contains a housing with an integrated battery compartment for reversibly receiving a battery. The hearing
aid further contains a battery compartment door for reversibly closing the battery compartment. The battery compartment door has a sealing and
closing contour, which is formed integrally thereon in one piece and which has increased flexibility compared to the housing and, in the closed state
of the battery compartment door, is in preferably fluid-tight contact with the edge of the battery compartment and provides a holding action.

Abstract (de)
Ein erfindungsgemäßes Hörgerät (1) umfasst ein Gehäuse (2) mit einem eingearbeiteten Batteriefach (6) zur reversiblen Aufnahme einer Batterie
(3). Des Weiteren umfasst das Hörgerät (1) eine Batteriefachtür (10) zum reversiblen Verschließen des Batteriefachs (6). Die Batteriefachtür (10)
weist eine monolithisch an diese angeformte Dicht- und Schließkontur (24) auf, die eine gegenüber dem Gehäuse (2) erhöhte Flexibilität aufweist
und die im Schließzustand der Batteriefachtür (10) mit dem Rand (26) des Batteriefachs (6) unter Ausbildung einer Haltewirkung in vorzugsweise
fluiddichtem Kontakt steht.
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